
 

 

Til Folketingets Lovsekretariat 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål S 185 af 2. september 2019, indleveret af Erling Bon-

nesen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

5. september 2019 
J.nr. 2018 - 8663 

  

 2018-19 (2. samling)
S 185 endeligt svar  

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Kan ministeren garantere, at regeringen ikke agter at indføre en afgift på kød? 

 

Svar 

Ja. Regeringen agter ikke at indføre en afgift på kød. 
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